
Protokół Nr 3

Z posiedzenia Komisji Budżetowo- Finansowej odbytej w dniu 20 kwietnia 2011r.

W obradach udział wzięli:

1. Klusek Ryszard - przewodniczący

2. Grygla Agnieszka - członek

3. Kostrzewa Piotr - członek

4. Sowińska Elżbieta - członek

5. Wilkowska Maria - członek

6. 6. Załęski Aleksander -członek 

W posiedzeniu uczestniczył W ójt Gminy p. Tadeusz Bulik

Otwarcia posiedzenia dokonał p. Ryszard Klusek , który poinformował, że tematem posiedzenia 

komisji jest zaopiniowanie projektów uchwał na sesję RG która jest planowana na 28.04.br.

1. Uchwała w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 

prowadzone przez gminę została omówiona przez p. Mirosławę Taperek - Dyrektora Zespołu 

obsługi Szkół.

Członkowie komisji zawnioskowali aby nie różnicować stawek opłat godzinowych za czas pobytu 

dziecka w przedszkolu i zaproponowali stawkę 1,80 za godzinę.

2. Uchwała w sprawie zmian budżetu na 2011r.

Zmiany do uchwały budżetowej zostały omówione przez Wójta który poinformował, że SKR 

przekazała sumę 88.400,00 zł jako darowizna dla 26 sołectw w których działały kółka rolnicze. 

Środków tych nie otrzyma Stanisławów. Członkowie komisji zaproponowali aby pieniądze te 

przeznaczyć na dofinansowanie zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego.

3. Uchwała w  sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego została przyjęta bez uwag.

W dalszej części posiedzenia p. W ójt poinformował, że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i 

Autostrad obciążyła gminę notą w wysokości 111.740 zł za oświetlenie uliczne za okres koniec roku 

2009, 2010 i do lutego 2011. W tej sprawie zostało wystosowane pismo i wraz z notą odesłane do 

GDDKiA. Pan W ójt poinformował, że złożył wniosek do MSWiA o pozyskanie środków na remont 

dróg zniszczonych przez powódź. Gdy otrzymamy dotacje musimy wykazać 20% udziału własnego. 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych wyraziła zgodę na wykonanie przepustu pod drogą serwisową 

w Trojanach w tym ze koszty musimy pokryć Gmina powiedział p. Wójt.

4. Przewodniczący Komisji podniósł temat związany z podjęciem uchwały adiacenckiej, która 

wróciła do ponownego rozpatrzenia przez komisje. Po przedyskutowaniu tematu 

przewodniczący zgłosił wniosek aby nie podejmować powyższej uchwały.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów ( 5 za, 1 wstrzymujący)

Na tym protokół zakończono- Przewodniczący Komisji


